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Krystyna Wałach 

Radna Miasta Rybnika 

 

Sz.P. Piotr Kuczera 

Prezydent Miasta Rybnika 

 

 

Dot. Przydziału betonitów 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się z prośbą o przydzielenie betonitów, które pozwolą mieszkańcom ulicy 

Czecha w Chwałęcicach dokończyć utwardzenie drogi systemem gospodarczym. 

Przedmiotowy odcinek to około 26 metrów na wysokości posesji nr 115b. Betonity, o które 

proszę mogą być lekko używane. Proszę również o zabezpieczenie wysokiej skarpy na tej 

drodze, aby nie dochodziło do obsuwania się ziemi, a mieszkańcy czuli się bezpiecznie.  

Proszę o pozytywne rozpatrzenie mojej prośby.  

 

 

Z poważaniem  

Krystyna Wałach 


